Hanna: Hi, I'm Hanna from Australia.
汉娜：嗨，我是汉娜，来自澳大利亚。

Diego: And I'm Diego from Mexico.

迭戈：我是迭戈，来自墨西哥。

Hanna: And today we're going to be talking about leadership. Diego, what qualities do you think a good leader needs?

汉娜：今天要讨论的问题是领导力。迭戈，你认为优秀领导人应该具备哪些特质?

Diego: I don't know Hanna, let me think about it. I believe that a good leader should first have the initiative to start things and take the lead in everything from organizing activities to speaking before everyone else.

迭戈：汉娜，我不太清楚，让我想一下。我认为一名优秀的领导人应该首先有做事情的积极性，无论是组织活动还是面向所有人发表讲话，都要发挥主导作用。

Hanna: Yeah, I think charisma's a really important thing. If you can make a speech before a whole lot of people and have them listen to you, I think that makes you a leader. It doesn't matter what you say, people are always going to listen to what you're last saying if you have a lot of charisma. Do you agree?

汉娜：对，我认为号召力非常重要。如果你能面向一大批人发表讲话，让他们听从你，那你就能成为领导人。如果你很有领袖气质，那无论你说什么，人们会一直听从你的指挥。你同意吗?

Diego: Yep and I think relations with people are really important. The way you treat people, it's the way those people are going to respect you. So if you have good relationships with people, those people are always going to follow you regardless of what you say and what you do. So I think it has a lot to do with how you treat people in the end.

迭戈：同意，我认为与他人的关系也很重要。你对待别人的方式就是别人会尊重你的方式。如果你和人们关系良好，那他们会一直追随你，无论你说什么，无论你做什么。所以，我认为从根本上来说，这和你如何对待他人有很大关系。

Hanna: Yeah.

汉娜：对。

